
 
 
Ordinær generalforamling torsdag den 24. september 2020 klokken 19:30 i 
Kantinen, Fløng Skole. 
 
Til stede: Bestyrelsen ved: 

Erik Frydendal, F29  
 Jens Iversen, B51  
 Kim Brandtberg, B41 
 Kenneth Nielsen, F33 
 Daniel Voss, F1 
 Paw Petersen, B81 
 
Herudover var der fremmøde fra 10 andre husstande samt 2 ved fuldmagter. 18 stemmer i alt. 
 
Formand Kim Brandtberg bød velkommen.  
  
Dagsorden:                                    
Valg af dirigent: 
Mogens F55 blev foreslået og blev valgt som dirigent. Han konstaterede herefter, at 
generalforsamlingen var rettidigt varslet og lovligt indkaldt. 
 
Valg af 2 stemmetællere: 
Kristian og Torben blev valgt som stemmetællere. 
 
Bestyrelsens beretning for det forløbne år: 
Formand Kim fremlagde beretningen for det forløbne år: 
 
Vi har modtaget en klage mod et bestyrelsesmedlem, som vi har behandlet og fundet, at der ikke fra 
bestyrelsesmedlemmet var begået nogle fejl - og herefter ikke fundet belæg for at gå videre med 
sagen. Dog skal det nævnes at bestyrelses arbejde er frivilligt. 
 
Forsikringsprocedure for Fløngvænget husforsikring + tillæg har vi præciseret på hjemmesiden. 
 
Fastelavn blev afholdt, og det er vi glade for og håber, at der igen er nogle der vil stå for det. 
 
Corona har bevirket at vi har måttet mødes i kulturhuset til bestyrelses møder. 
 
Lås på container har manglet, så der er nu blevet sat kæder på. Herudover må plastiksække 
stadigvæk ikke komme i. Kun haveaffald. 
 
Sara og Rene er stoppet i bestyrelsen. 
 
Legeplads har vi renoveret for 68.000 kr., så den burde holde en del år nu. 
 
Drivhusprojekt som blev afvist ved sidste GF er efterfølgende blevet godkendt - da der var opstået 
tvivl om hvorvidt forslaget krævede almindeligt eller kvalificeret flertal. 
 
Fløngvænget fortsætter hos HF forsikring, efter at forsikringsudvalget har konkluderet deres arbejde. 
 
Ny forsikringsprocedure – Erik uddeler denne til eventuelt og gennemgår. 



 
Bemærkninger til formandens beretning: 
Lasse F51: Gennemgik sagens forløb vedr. klagen og mener ikke, at han er blevet behandlet 
ordentligt af bestyrelsen. Der var en del snak frem og tilbage, og forhold udenfor punktet vedr. klagen 
tages under punktet eventuelt.  
 
Herefter godkendt uden yderligere bemærkninger. 
 
Aflæggelse af regnskab for 2019/20 underskrevet af bestyrelsen og revisorer: 
Jens gennemgik regnskabet. Ekstra udgifter til legeplads og fællesarealer.  
Bestyrelsen foreslår 50.000 i overførsel til fremtidige udgifter vedr. renovation af veje og fortove. 
Der var ingen yderligere bemærkninger og ingen imod. Regnskabet blev derefter godkendt. 
 
Fremlæggelse af budget for 2020/21 og fastsættelse af kontingent og gebyr ved for sen betaling: 
Jens gennemgik budgettet. Kontingentet på kr. 1.500 fastholdes og gebyr på kr. 25 ved for sen 
betaling. 
Det blev bemærket, at man ønskede at have haft oppe på sidste generalforsamling og godkendt, at 
hensættelsen blev omdannet fra en bestyrelsesmiddag til en bestyrelsesgodtgørelse. 
 
1 imod 17 for. Budgettet blev derefter godkendt. 
 
Aflæggelse af varmeregnskab for Fløngvænget for 2019/20 underskrevet af bestyrelsen og revisorer: 
Erik gennemgik varmeregnskabet. Lavere gaspriser og godt stabilt fyr. Salttabletter som særskilt post 
til blødgøringsanlæg. 
 
Der var en der spurgte, hvordan gaspriserne bliver fastsat, og Erik svarede, at praksis er, at der ikke 
spekuleres i priserne men at man betaler markedsprisen. 
 
Der var ingen der stemte imod regnskabet, der herefter blev godkendt. 
 
Fremlæggelse af budget for 2020/21 og fastsættelse af aconto vand- og varmebidrag samt gebyr ved 
for sen betaling: 
Erik gennemgik budgettet. 
 
Bestyrelsen foreslår, at acontobetalingen fra oktober måned 2020 sættes ned til kr. 1.450 pr. måned 
og gebyr vedr. for sen betaling på kr. 25 fastholdes.  
 
Der var ingen der stemte imod, og budgettet blev hermed godkendt. 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
Formand: Kim genopstiller. Der var ingen andre kandidater. 
 
1 stemte blank, alle andre stemte for. Kim blev derefter genvalgt som formand. 
 
Øvrige: 
Erik, Paw og Daniel er på valg og er villige til genvalg. Der er herudover 2 ledige pladser, som 
bestyrelsen har foreslået kandidater til. Kristian F35 + Thomas F27. 
 
Der var ingen indvendinger til ovenstående, og alle nævnte er hermed valgt til bestyrelsen. 
 
De to nye bestyrelsesmedlemmer, Kristian og Thomas, blev dog valgt for et enkelt år, for at 
genoprette den normale rytme i valget af bestyrelsesmedlemmer. 



 
Valg af revisorer: 
Svend Jørgen genopstiller ikke, og Kurt F31 har tilkendegivet, at han gerne vil erstatte Svend Jørgen. 
Herudover genopstiller Steen Jakobsen, og der var ingen indvendinger hertil. 
Valg af revisorsuppleant: 
Mads Flaga F19 genvalgtes. 
 
Rettidigt indkomne forslag: 
Ingen. 
 
Eventuelt: 
Lasse F51 er blevet opkrævet en regning vedr. tidligere ejers forsikring, som tidligere ejer har betalt. 
Lasse forstår ikke kravet. Kim fortæller, at dette er gældende procedure. 
Erik supplerer med, at deklarationen skriver, at ny ejer har ansvaret for at huset er forsikret, og at 
dette ikke er sket i tide i dette tilfælde. Jf. HF forsikring skyldes der 10 måneder til tidligere ejer. 
 
Mht. legepladsen er det konstateret, at der sidder mange på karusellen flere gange og overbelaster 
denne. Dette er taget til efterretning. Bestyrelsen vil dog ikke agere politimænd. Hvis der er 
medlemmer der ser det så gør opmærksom herpå til de unge. 
 
Det blev nævnt, at der muligvis er meget kalk i vandet. Kenneth har målt det af flere omgange, og har 
ikke konstateret for meget kalk. Strips er ikke gode nok, og de er beregnet til at måle PH værdi, og 
ikke hårdhed. 
 
Der er blevet spurgt til installation af solceller og regler omkring dette. Der var umiddelbart ikke noget 
at bemærke hertil. 
 
GDPR skal respekteres, og bestyrelsen vil gøre sit bedste fremover, så der ikke sker smuttere ifm. 
rundsendelse af mails. 
 
Erik fremlagde ny gældende forsikringsprocedure ved køb af tillægsforsikringer. Denne er ligeledes 
lagt op på hjemmesiden. 
 
Der var ikke yderligere bemærkninger, og generalforsamlingen blev herefter hævet. 






























